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Agendapunt  forumvergadering 26 maart 2019 

 

 TOEZEGGINGEN COLLEGE:  
STAND RAADSPERIODE 2018-2022 

bijgewerkt t/m maart 2019 
 

 
 
 

Datum en soort 
vergadering 

Omschrijving toezegging Voortgang en termijn van afdoening 
 

Portefeuillehouder 

1.     

Forum Samenleving 5 
juni 2018 
 
 
 

Wethouder Lugthart zegt richting de heer Veerman (D66)  
toe terug te komen op motie Exploitatie sportvelden  
Hoekpolder met een feitenrelaas.  

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 

Stichting Hoekpolder is financieel en administratief 
weer op orde. Echter hiervoor zijn wel de reserves van 
de stichting ingezet. Deze reserves kunnen nu niet 
ingezet worden voor investeringen in de 
accommodaties.  
 
De huurders (Red Lions & Semper Altius) willen hier 
met de stichting en de gemeente nog over doorpraten. 
 
Termijn van afdoening: April 2019 

B. Lugthart 

2.     

Forum Stad 
2 oktober 2018 

dhr. De Vries (GL) vraagt hoe omgegaan wordt met een 
plotselinge stijging van de vraag sportvelden/locaties door 
veranderende trends in relatie tot de geprognotiseerde 
behoefte voorspelling uit het Sport behoefteonderzoek. 
 
Wethouder Lugthart zegt toe hierop schriftelijk te zullen 
antwoorden. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 

De gesprekken met de sportverenigingen worden 
opgestart in het eerste kwartaal 2019 om een vertaling 
te maken van het sportbehoefte onderzoek.  
 
Termijn van afdoening: Eerste kwartaal 2019 

B. Lugthart 

3.     

Raad 
16 oktober 2018 

Mevrouw Kistemaker (Groenlinks) geeft aan dat o.a. in Den 
Haag vuurwerkvrije zones worden ingericht. Gaat Rijswijk 
dit voorbeeld volgen? 
 
De burgemeester antwoordt dat uitvraag is gedaan door de 
politie. Daaruit bleek dat er in Rijswijk geen aanleiding 
bestaat om vuurwerkvrije zones in te richten. Toegezegd 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: enquête is geweest, momenteel vindt de 
analyse van de data plaats. 
 
Termijn van afdoening: voor de zomer (in 
gezamenlijkheid met evaluatie jaarwisseling). 

M. Bezuijen 
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wordt begin volgend jaar een enquête uit te zetten onder 
bewoners over het instellen van vuurwerkvrije zones. 

4. .    

Raad  
18 december 2018 

De heer Braam (BVR) stelt vragen over de onveilige 
verkeerssituatie rond de Prins Mauritsschool. 
 
Wordt de kruising Lindelaan/Kerklaan aangepakt 
(schoolzone)? en wanneer gaat u dit naar de school en 
omwonenden communiceren? 
 
Wethouder Lugthart zegt toe in januari ’19 overleg te 
voeren met de school over de te nemen passende 
maatregelen.  

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang:  
Op de planning van dit jaar staat de bespreking van en 
met de Prins Mauritsschool  
 
Termijn van afdoening:  
2e of 3e kwartaal 
 
 

B. Lugthart 

5.     

Raad  
18 december 2018 

Mevrouw Bentvelzen vraagt wat nu de juiste cijfers zijn ten 
aanzien van de huisuitzettingen in Rijswijk. De corporaties 
gaven andere cijfers dan het Wmo team.  
 
Wethouder Van der Pol zegt toe de gegevens schriftelijk 
met de raad te zullen delen. 

Voorstel: Afvoeren 
 
Voortgang: 

Cijfers zijn in maart ter beschikking gesteld aan de 
raad.  
 
Termijn van afdoening: 
Begin maart 2019 

B. Lugthart 

6.     

Raad 18 december 2018 De heer Ezinga (VVD) vraagt wanneer een actieplan volgt 
om de onveiligheid in het verkeer toekomstbestendig aan 
te pakken waarbij de burgers hun aangedragen zorgen ook 
daadwerkelijk zien worden opgepakt? 
 
Wethouder Lugthart zegt toe in het tweede kwartaal 2019 
te komen met een actieplan Verkeersveiligheid. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang:  toegezegd is dat eind 1e kwartaal 2019 
een memo ligt over de aanpak van verkeersveiligheid. 
 
Termijn van afdoening: 
Eind 1

e
 kwartaal 

B. Lugthart 

7.     

Raad 18 december 2018 Meerdere fracties verzoeken de burgemeester te bekijken 
of het invoeren van een bestuurlijke boete in de APV een 
goed middel is voor de aanpak van geconstateerde 
overtredingen in het openbaar gebied. 
 
De burgemeester zegt toe te onderzoeken wat de  
randvoorwaarden zijn voor het opnemen van de 
mogelijkheid tot het uitschrijven van een bestuurlijke boete 
en dit mee te nemen bij een komende herziening van de 
APV 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: externe partij (DSP) gaat het onderzoek 

uitvoeren naar de wenselijkheid van een bestuurlijke 
boete als aanpak voor de geconstateerde 
overtredingen in het openbaar gebied. 
 
Termijn van afdoening:  
2 e kwartaal. 

M. Bezuijen 

8.     

Forum Stad 22 jan 19 De heer Kooy (PvdA) vraagt de wethouder wat zij vindt van Voorstel:  Afvoeren M. Borsboom 
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de komst van een Taco uitventpunt aan de Cromvlietkade. 
 
Wethouder Borsboom antwoordt dat dit initiatief onbekend 
was bij de gemeente. De gemeente Den Haag heeft als 
grondgebiedgemeente een omgevingsvergunning 
verleend. De Cromvlietkade is Haags grondgebied 
geworden vanwege het ooit bedachte Trekvliettracé. 
Toegezegd wordt dat bestuurlijk contact wordt gelegd met 
Den Haag en bekeken zal worden wat de komst van een 
dergelijk ventpunt zal betekenen. 
 

 
Voortgang: 

Er is bestuurlijk contact geweest met de gemeente Den 
Haag. Hierbij is aandacht gevraagd voor de 
verkeerssituatie en de mogelijke overlast. 
De vergunning is verleend. Den Haag heeft mondeling 
een toelichting gegeven op de afweging die daarbij is 
gemaakt. 
Met bewoners van de Cromvlietkade is contact geweest 
om een en ander toe te lichten. 
 

9.     

Forum Sam. 22 jan 19 
 
 
 
 
 
 

De heer Bezuijen zegt toe de evaluatie over aanpak 
Woonoverlast met de raad te delen.  

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: de aanpak woonoverlast is recent 

vastgesteld.  
 
Termijn van afdoening: evaluatie na een jaar. 

M. Bezuijen 

10.     

Forum Sam 22 jan 
 
 
 
 
 
 

Burgemeester zegt toe dat uitkomsten van de 
vuurwerkenquête en de evaluatie Jaarwisseling nog voor 
de zomer met de raad gedeeld zullen worden 

Voorstel: afvoeren 
 
Voortgang:  zie veld bij de vraag van Groenlinks 
van 16 okt, enquête is geweest, momenteel vindt de 
analyse van de data plaats. 
 
Termijn van afdoening:  voor de zomer (in 
gezamenlijkheid met evaluatie jaarwisseling). 

M. Bezuijen 

11.     

Forum Sam 22 jan 19 
 
 
 

Naar aanleiding van bespreking RA 18 073 over Avalex 
zegt wethouder Van der Pol toe dat er een discussie nota 
over Avalex volgt voor de raad m.b.t. koers. Hierin wordt 
ingegaan op mogelijke effecten voor Rijswijk qua 
dienstverlening en de relatie met de governance structuur.  
 

Voorstel: handhaven 
  
Voortgang: 

Op dit moment wordt er gewerkt aan een voorstel 
vanuit Avalex met betrekking tot de 
governancestructuur.  Als dit voorstel gereed is, zal het 
college hier de eigen bevindingen aan toevoegen en dit 
met het voorstel meesturen aan de raad.  
  
Termijn van afdoening:  
Voor de zomer 2019 

Van de Laar 

12.     

Forum Sam 22 jan 19 
 

Naar aanleiding van vragen van het CDA zal wethouder 
v.d. Pol met collega-wethouder Lugthart opnemen wat 

Voorstel: handhaven 
 

B. Lugthart 
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stand van zaken is inzake signalering en aanpak  tegen 
eenzaamheid. 

Voortgang: 
 
Termijn van afdoening 

13.     

Forum Sam 22 jan. 19 
 
 
 
 

Naar aanleiding van vragen PvdA (v.Nunen) om te komen 
met visie en plan van aanpak om bijstandsgerechtigden 
naar werk te begeleiden en dan met name t.a.v. de 
langdurig werkzoekenden (trede 1 en 2). 
Wethouder zegt in kwartaal 1 te komen met een IB brief 
hierover o.a. over aanpak om bijstandsgerechtigden naar 
werk te begeleiden en ambitie college hierin. Tevens zal er 
een presentatie plaatsvinden bij Werkgeversservicepunt. 
 

Voorstel: handhaven 
 
 
Voortgang:  
 
Termijn van afdoening: kwartaal 1 

B. Lugthart 

14.     

Forum Stad 
19 februari ’19 

Naar aanleiding van de vragen over storingen in de 
straatverlichting in RijswijkBuiten zegt wethouder Van de 
Laar toe dat een betere afstemming tussen het bureau 
RijswijkBuiten en stadhuis te zullen organiseren, zodat het 
voor bewoners duidelijk is waar een melding gemaakt kan 
worden en wie hierop reageert. 

Voorstel:  Afvoeren 
 
Rijswijk heeft voor klachten/storingen een centraal 
meldpunt / KCC. Alle meldingen lopen centraal via het 
stadhuis. Intern worden meldingen doorgezet naar de 
behandelend ambtenaar. Dit kan iemand van 
RijswijkBuiten zijn. De terugkoppeling naar de melder 
verloopt via het meldpunt (bij een bericht). Of 
telefonisch door de behandelend ambtenaar. Dit proces 
is vergelijkbaar met andere meldingen. We roepen 
bewoners vooral op om de centrale ingang te 
gebruiken. 
 
Voortgang:  
 
Termijn van afdoening:  
 

A. van de Laar 

15.     

Forum Stad 
19 februari ’19  

De heer Kooy (PvdA) verzoekt een woonmonitor op te 
stellen om te kunnen meten wat de effecten zijn van de 
bouwontwikkelingen in Rijswijk op de doorstroming en het 
beschikbaar houden van sociale huurwoningen voor de 
doelgroep. 
 
Wethouder Van de Laar geeft aan een woonmonitor een 
goed idee te vinden en zegt toe na te zullen denken over 
het opstellen ervan. 

Voorstel: handhaven 
 
 
Voortgang:  Met vragensteller is afgesproken te 

wachten op het verschijnen van een 
woningmarktonderzoek op basis van het WoON 2018 
(WoonOnderzoek Nederland). 
Daarna kan een lokale monitor opgezet worden.  
 

A. van de Laar 
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 Termijn van afdoening: medio 2019 
 


